
Oplegnotitie 
Omwonenden willen inzake de herontwikkeling Heisteeg te Riel graag gebruik maken van het 
spreekrecht tijdens de Cie Ruimte, omdat zij het proces onder de aandacht willen brengen van de 
commissieleden. Wethouder van de Put heeft een gesprek toegezegd met omwonenden waarbij het de 
opdracht was om tot een plan te komen dat door álle partijen gedragen kan worden. Nu de gemeente 
geen kader heeft waarbinnen dit soort gesprekken plaatsvinden, is het resultaat niet een plan dat door 
álle partijen gedragen kan worden, maar een plan dat door de projectontwikkelaar gedragen kan 
worden. Een belangenafweging heeft feitelijk niet plaatsgevonden. 
 
Naast het proces zelf, missen omwonenden een deugdelijke motivering als het gaat om de vraag of de 
voorgenomen plannen vanuit ruimtelijke ordening bezien, passen binnen het eerder vastgestelde 
beeldkwaliteitsplan. Aannames als ‘stedenbouwkundig is het mogelijk’, zoals verwoord in het 
collegebesluit d.d. 7 november 2017 – zijn geen motivering maar slechts een constatering. Bovendien 
wordt in het collegebesluit niet nader ingegaan op de Wet geluidhinder wat in deze situatie juist een 
cruciaal punt is. Op basis van geldende jurisprudentie moet de in acht te nemen afstand (tussen 
bedrijven en woningen) gemeten worden vanaf de rooilijn van het bedrijfsgebouw, omdat er in de 
toekomst tot dat punt uitgebouwd mag worden. Naar onze mening betekent dit dat er geen passer op 
de plattegrond geplaatst kan worden en een cirkel getekend kan worden, maar over een langere lijn 
50m in acht genomen moet worden. 
 
Omwonenden willen aan de commissieleden vragen of zij het college de opdracht willen geven nader 
onderzoek te verrichten als het gaat om wat conform het beeldkwaliteitsplan wel en niet mogelijk is en 
wat de Wet geluidhinder op dit moment (niet gebaseerd op een rapport uit 2012) in deze situatie voor 
het realiseren van woningbouw betekent.   
 
Bijlage: 
- Overzicht gebeurtenissen herontwikkeling Heisteeg ter hoogte Alphenseweg te Riel 


